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La Cambra defensa l’impuls d’infraestructures que 
millorin la cobertura telefònica del Berguedà  

• El projecte de la nova antena de telecomunicacions a Puig-reig és clau per a 
les empreses de la comarca, ja que millorarà la cobertura en un dels municipis 
més afectats pels problemes a la xarxa de telecomunicacions. 

Berguedà, 5 de maig de 2025.- La Cambra de Comerç de Barcelona al Berguedà es mostra a favor de 
tots aquells projectes que ajudin a millorar la connectivitat i la cobertura de la comarca. En aquest 
sentit, la corporació considera que la instal·lació de la nova antena de telefonia de Puig-reig és un projecte 
clau per a la competitivitat del teixit empresarial de la comarca, atès que l’accés a una xarxa de 
cobertura de qualitat i òptima és quelcom essencial per a les empreses en l’actualitat. 

El Consell territorial de la corporació al territori recorda que Puig-reig experimenta dèficits importants en 
la cobertura de telefonia mòbil i, de fet, és un dels municipis de Catalunya més afectats per la 
deficient xarxa de telecomunicacions. Davant d’aquest greuge, que incideix tant en les empreses com 
en la ciutadania en general i posa en risc el desenvolupament economicoempresarial del territori, la 
Cambra aposta per la solució presentada per l’Ajuntament del municipi, la qual preveu la instal·lació d’una 
antena de telecomunicacions en uns terrenys de Puig-reig per posar-hi solució. 

Es tracta d’una infraestructura d’interès públic, de petita superfície i desmuntable, que permet 
albergar en una sola estructura més d’un operador de telefonia, amb la qual cosa s’evitaria la col·locació 
de més torres. Així mateix, el consistori ha anat informant de l’evolució del projecte i ha tingut en 
compte altres ubicacions, que han estat descartades per la proximitat amb el veïnat o l’escàs radi de 
cobertura. També es va descartar la viabilitat de la instal·lació d’una xarxa de repetidors al poble. 

Conscient que la instal·lació d’una torre de telecomunicacions pot generar inquietuds entre la ciutadania, 
la Cambra de Comerç de Barcelona al Berguedà creu que aturar aquest projecte seria 
contraproduent per al territori i pel progrés economicoempresarial. La corporació dona suport a 
tota acció alineada amb el progrés i el futur de la comarca i aquesta infraestructura és clau per fer-
ho possible, en especial perquè permetrà al teixit empresarial i comercial ser competitiu en igualtat de 
condicions que a la resta de la comarca. 


